

**cinte
techtextil**
CHINA

3 – 5.9.2025

Shanghai New International
Expo Centre, China
中国 • 上海新国际博览中心

China International Trade Fair for Technical
Textiles and Nonwovens
中国国际产业用纺织品及非织造布展览会

New Medtech & Protech Zone

首次亮相：医疗卫生用和
安全及防护用纺织品展区



techtextilchina.com


PERFORMANCE.

FUNCTION.

FUTURE.

part of

TEXPERTISE
the textile business network

 messe frankfurt



CNITA

Join Cinte Techtextil China 2025 to benefit from rising Medtech & Protech demand

New zone
新展区

医疗卫生用和安全及防护用纺织品需求不断上升， 参加2025年Cinte Techtextil China收获更多

In the Asia-Pacific textile market, **medical / hygiene products** and **personal safety / property protection** are expected to see a CAGR of 4.9% (to 2033) and 8.5% (to 2031) respectively. Seeing the market potential, Cinte Techtextil China will launch the **Medtech & Protech Zone**, a new dedicated space for both application areas in 2025, enticing buyers for sectors such as medical supplies, safety engineering, firefighting, and more. Join the zone to win new business!

在亚太区，有关应用市场预计将分别以4.9%（至2033年）及8.5%（至2031年）的复合年增长率发展。2025年，中国国际产业用纺织品及非织造布展览会（Cinte Techtextil China）看准市场潜力，将推出全新的**医疗卫生用和安全及防护用纺织品展区**，助力展商吸引医疗用品、安全工程、消防等类别买家，赢得更多新业务！赶快报名，抢占先机！

Why exhibit at our debut Medtech & Protech Zone? 在医疗卫生用和安全及防护用纺织品展区参展的好处



Product focused
目标集中明确



On-stage
presentation
台上演讲

(Limited slots! 名额有限!)



Added exposure
提高曝光率



Dedicated
display area
专设展示区

Product range:

Textiles and nonwovens for artificial ligaments, bandages, nappies, sanitary towels, surgeon wear, and more

Protective fabrics including chemical / flame-resistant, anti-static, dust-proof materials, and more

产品范围：

用于人工韧带、绷带、尿布、卫生巾、外科医生服装等的纺织品和非织造布

防护面料包括耐化学 / 阻燃、抗静电、防尘材料等

Special booth discount offer, apply by 3 June 2025:

10% off for exhibiting in the zone

特别折扣优惠至2025年6月3日：

于医疗卫生用和安全及防护用纺织品展区内参展可享10%折扣优惠

Messe Frankfurt (HK) Ltd

法兰克福展览（香港）有限公司

Ms Carol Chu 储曼竹小姐 / Mr Ben Shi 石巍先生

Tel 电话: +852 2230 9272 / 9216

Email 电邮: carol.chu@hongkong.messefrankfurt.com /
ben.shi@hongkong.messefrankfurt.com

www.techtextilchina.com

Apply now!
马上预订展位！

